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        ROMÂNIA 

  JUDEŢUL   TIMIŞ 

 COMUNA   ŞTIUCA 

CONSILIUL  LOCAL 
 

 

PROCES - VERBAL 
încheiat astăzi, 24 septembrie   2013, cu prilejul  

şedinţei  ordinare  a Consiliului  local  al comunei Ştiuca 
 

 

În  baza  dispoziţiei  primarului   comunei  Ştiuca   nr.66/2013  a  fost convocată  

şedinţa   ordinară  a  consiliului  local. 

La  şedinţă ordinară  a  consiliului  local   participă  dl.Vasile Bejera, primarul 

comunei şi d-ra Trif  Gina, inspector asistent, înlocuitor al secretarului care este în 

concediu de odihnă. 

Se face apelul  nominal  al consilierilor prezenţi la  şedinţa  ordinară a 

consiliului local : sunt  prezenţi  10  consilieri   iar  absent este un  consilier :  Hrezdac 

Gheorghe. 

 Procesul verbal al şedinţei anterioare,  prin  grija  secretarului consiliului,  a 

fost  pus la  dispoziţia  domnilor consilieri locali.  Domnii consilieri  sunt  consultaţi  

dacă sunt de acord cu procesul verbal redactat  pentru  şedinţa  anterioară. Procesul-

verbal  este aprobat în unanimitate  de  domnii consilieri prezenţi la  şedinţă. 

Ordinea  de zi  al  şedinţei ordinare  este  prezentată  de preşedintele de şedinţă, 

dl. Laver Sorin.   

 Ordinea de zi  propusă  este  următoarea : 

1. Aprobarea  închirierii unui teren intravilan în localitatea Ştiuca; 

2. Aprobarea  desemnării unui reprezentant al Consiliului Local  al 

comunei   Ştiuca în consiliul de administraţie a Şcolii Gimnaziale Ştiuca; 

Ordinea  de   zi  este  aprobată  în unanimitate de către  domnii consilieri 

prezenţi la  şedinţă. 

 

Domnul consilier Laver  Sorin,  preşedintele  de şedinţă,  preia  conducerea  

şedinţei ordinare.    

 

1. Punctul 1 al ordinii de zi - Aprobarea  închirierii unui teren 

intravilan în localitatea Ştiuca; 

Domnul  Bejera Vasile, primarul comunei, prezintă referatul şi proiectul de 

hotărâre privind necesitatea  şi oportunitatea închirierii unui teren intravilan în 
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localitatea Ştiuca, dlui Kifa Ilie, domiciliat în localitatea Ştiuca, nr. 240/A. Domnul  

preşedinte  de şedinţă constată  că  nu  sunt    intervenţii  din  parte  consilierilor   şi  

supune la vot proiectul de hotărâre.  Cu  10  voturi, în unanimitate,   se aprobă  

Hotărârea  nr. 28  privind  aprobarea închirierii unui teren intravilan în localitatea 

Ştiuca. 

 

Punctul  2 al ordinii de zi – Aprobarea desemnării unui reprezentant din 

Consiliul Local al comunei Ştiuca în consiliul de administraţie al Şcolii Gimnaziale 

Ştiuca. 

 La acest punct al ordinii de  zi domnul Benzar Nicolae, iniţiatorul acestui 

proiect, prezintă referatul privind necesitatea desemnării unui reprezentant din 

Consiliul Local al comunei Ştiuca în consiliul de administraţie al Şcolii Gimnaziale 

Ştiuca. Dl. consilier Priala Andrei îl propune pe dl. Braşoveanu Ionuţ, motivând că a 

mai făcut parte din acest consiliu şi are continuitate. Nu sunt obiecţii din partea 

domnilor consilieri şi se supune la vot.  Cu  10  voturi, în unanimitate,  se aprobă  

Hotărârea  nr. 29 privind  aprobarea desemnării unui reprezentant din Consiliul 

Local al comunei Ştiuca în consiliul de administraţie al Şcolii Gimnaziale Ştiuca, în 

persoana d-lui Braşoveanu Ionuţ. 

Domnul consilier Laver Sorin atrage atenţia asupra faptului că mandatul său de 

preşedinte de şedinţă  s-a încheiat  şi ca urmare este propus domnul Miloş Jim-Tores să 

fie preşedinte de şedinţă pentru următoarele 3 luni. Nu sunt obiecţii din partea 

domnilor consilieri la  propunerea  făcută  şi se supune la vot.  Cu  10  voturi, în 

unanimitate,  se aprobă  Hotărârea  nr. 30  privind  alegerea   preşedintelui  de  

şedinţă. 

 

Punctul  discuţii, interpelări  din partea  domnilor  consilieri locali : 

-  Domnul  primar  subliniază  faptul că s-au făcut eforturi mari pentru                     

reînfiinţarea Grădiniţei din satul Zgribeşti.  Dl. consilier Benzar Nicolae, arată că în 

următoarele zile se va înfiinţa şi postul de educator şi vom şti cine îl va ocupa. 

- Domnul consilier  Braşoveanu Ionuţ arată faptul că transportul în comun 

este foarte scump pentru elevii care fac naveta la Lugoj. Acesta, cât şi ceilalţi consilieri 

care îl susţin, ar dori o întâlnire cu domnul Maşniţa Dumitru şi cu părinţii elevilor  

pentru a negocia o reducere a preţului unui abonament la transportul în comun. 

Domnul primar  arată că va solicita un inventar cu elevii care fac naveta pentru a 

acorda un sprijin din bugetul local de maximum 50 lei/elev în cazul în care  Guvernul 

nu decontează toţi banii pentru naveta elevilor şi aceştia nu beneficiază de alte burse. 
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- Domnul consilier Pop Mihai propune înfiinţarea unui târg de animale în 

comuna Ştiuca. Dl. primar precizează că este nevoie de un studiu de impact pentru a 

vedea dacă este necesar. 

Întrucât alte întrebări, interpelări şi probleme de analizat nu mai sunt iar 

punctele înscrise pe ordinea de zi au fost epuizate, cu permisiunea domnilor consilieri, 

domnul  preşedinte de şedinţă  declară închise lucrările şedinţei consiliului local. 

 Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 

 

 

Preşedinte de şedinţă,                                   Întocmit, 

                                    consilier        

                              Laver  Sorin                                   Gina  Trif 


